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Det finns flera inslag i det upplägg som presenterades som är tveksamma. 

Kostnadsnivå totalt för projekt kan ifrågasättas.  

De överkostnader som inte ska debiteras fastighetsägarna förefaller snålt beräknade. 

Principen att omedelbart debitera de fastighetsägare som får möjlighet att avstycka utgår mer från 
kommunens interna behov än från ett medborgarperspektiv. 

Att kräva marklov för att såga ner vanliga slyträd eller björkar som nått en viss diameter och för det 
kräva nära 10.000 kr/gång är orimligt. Villaägare förädlar normalt fastigheterna och skapar större 
naturvärden genom sådana åtgärder. 

Sammantaget reser detta flera frågetecken som kan medföra att vi i den kommande beredningen av 
ärendet återkommer med ändringsförslag. 
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